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"SHEAVES" will not describe anything. It will not judge. It will inspire.
There are no continuous texts, but a wide range of topics. How to read
this book? Take the notions seriously. Search the Internet and they will
lose their generalness. They will begin to speak to you vividly. Bundle
these riches with the riches of other notions and they will activate each
other. Also take the pictures seriously. Photograph or scan them. Use
them as an index, while searching the Internet. Again, you will find rich
stories. Bundle those riches, concentrate them into new identities that
are interesting to you. Let yourself be inspired by the intellectual wealth
of our world. You can expand it. It is an exciting adventure, demanding
and optimistic.
Dieses Buch beschreibt nichts, es beurteilt nicht. Es inspiriert. Es
enthält keinen kontinuierlichen Text, sondern eine große
Themenvielfalt. Wie soll dieses Buch also gelesen werden? Nehmen Sie
die Texthinweise ernst! Suchen Sie im Internet und die Texte werden
ihre Beliebigkeit verlieren. Sie werden beginnen, zu Ihnen zu sprechen.
Bündeln Sie diese mit der Vielfalt anderer Ideen und sie werden etwas
Neues formen. Nehmen Sie auch die Bilder ernst! Fotografieren oder
scannen Sie sie! Verwenden Sie sie als Hinweis, während Sie im Internet
suchen. Auch hier werden Sie wieder viele Geschichten finden. Bündeln
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Sie diesen Reichtum, fokussieren Sie ihn auf neue Identitäten, die Sie
interessieren. Lassen Sie sich inspirieren vom intellektuellen Reichtum
unserer Welt.


